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VYHLAŠUJI LITERÁRNÍ SOUTĚŽ 

PRO MLÁDEŽ  

V ČERNÉ HOŘE SE JIŽ POSEDMÉ HOVOŘILO  

O PŘÍPRAVĚ NOVÉ KAPACITNÍ KOMUNIKACE I/73 

V Černé Hoře se konala beseda na téma nové kapacitní 

komunikace I/73, kterou pravidelně organizuji společně 

s městysem Černá Hora a spolkem Naše voda, z.s. Besedy, 

která se konala 16. října 2023 v sále na Zámečku v Černé 

Hoře, se účastnila více než šedesátka posluchačů. Zájem 

projevila nejen široká veřejnost, ale i zástupci samospráv  

a další. 

Beseda se konala již posedmé. První byla uspořádána 

v roce 2017, kdy jsem sbírala podpisy pod Petici na pod-

poru přípravy a realizaci dálnice D43. Od té doby proběhlo 

mnoho jednání, která nebyla jednoduchá a stála spoustu 

času a energie, ale postupně jsme došli k prvním úspěchům.  

Podařilo se vyjednat, že úsek od Svitávky po Staré město bude pokračovat jako čtyřpruh, 

stejně jako celá I/73. Okružní křižovatka na výjezdu do Boskovic, která je součástí budoucího 

křížení I/73 a I/43 byla začátkem listopadu otevřena. Na Krajský úřad Jihomoravského kraje 

byla podána žádost o zahájení územního řízení, jehož výsledkem by mělo být územní roz-

hodnutí na stavbu Bořitov – Svitávka. 

17. LISTOPADU SI PŘIPOMENEME DEN    

BOJE ZA SVOBODU A DEMOKRACII   
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V SENÁTU JSEM USPOŘÁDLA SEMINÁŘ NA TÉMA „JAK OBCE MOHOU ZAJISTIT 

PŘEDŠKOLNÍ VZDĚLÁVÁNÍ“ 

6. listopadu jsem v Senátu uspořádala seminář na téma „Jak obce mohou zajistit předškolní 

vzdělávání“. Diskuse, která se konala ve Frýdlantském salonku ve Valdštejnském paláci, se 

zaměřila na problémy, kterým čelí české obce při budování infrastruktury pro předškolní 

vzdělávání a péči o děti. Semináře se zúčastnili zástupci Institutu pro sociální a ekonomické 

analýzy, Ministerstva práce a sociálních věcí, Ministerstva školství mládeže a tělovýchovy 

a Ministerstva pro místní rozvoj. 

Seminář přinesl důležité poznatky, ale i návrhy na řešení problémů, které zahrnovaly nejen 

nedostatek dotačních zdrojů na budování kapacit předškolních zařízení, ale také s tím spo-

jené problémy nedostatku kvalifikovaných pedagogických pracovníků. 

Místní akční skupiny dvakrát ročně pečlivě aktualizují v rámci tzv. Strategických rámců MAP 

data o investičních potřebách škol. Na základě těchto informací je třeba adekvátně zacílit 

finanční podporu. Je nezbytné umožnit obcím, aby připravené projektové plány mohly být 

rychle realizovány a stavby zahájeny. Situace je kritická, a v této oblasti je nezbytná mezi-

resortní spolupráce. S těmito závěry seznámím Výbor pro vzdělávání. 

Diskutující, kteří přijeli i z Boskovicka, se shodli, že navrhovaná opatření vyžadují ochotu re-

sortů spolupracovat. Vyjádřila jsem potěšení nad tím, že Ministerstvo práce a sociálních 

věcí je připraveno úzce spolupracovat s Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy 

a Ministerstvem financí ČR na hledání krátkodobých (budování dětských skupin) i komplex-

ních systémových a dlouhodobých opatření, která budou řešit všechny aspekty předškol-

ního vzdělávání a péče. 

 

 

 

Kontaktní údaje:  

Senátní kancelář: Valdštejnské nám. 17/4, 118 01 Praha 1     

Obvodní kancelář: Komenského 2317/33a, 680 01 Boskovice    

Kontaktní kancelář Blansko: Komenského 341/15, 678 01 Blansko     

WEB: www.jaromiravitkova.cz;  

Mobil: +420 606 836 349;  

FB: Jaromíra Vítková senátorka;  

E-mail: vitkovaj@senat.cz 
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